
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 4. dubna 2023  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar,  doc. Šimáček, doc. Pohořelý, prof. 

Bartáček, prof. Kubal, prof. Kočí, dr. Šmejkalová, dr. Váchová, doc. Sýkora, Ing. 

Šritrová 

Omluveni:  doc. Kubička 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Rekapitulace návrhů VŠCHT na různé ceny, Hlávkova medaile – návrh FTOP prof. Janda. 

Ceny francouzského velvyslanectví – v kategorii environmentální věd je nominován Ing. 

Andreides. 

 6. 4. návštěva ministra zemědělství Zdeňka Nekuli. 

 11. 4. proběhne RVH, za pana děkana zástup doc. Hlinčík. 

 14. 4. návštěva radního pro Smart City Daniela Mazura, za FTOP se jednání zúčastní prof. 

Bartáček. 

 Možné rozšíření spolupráce s Českou spořitelnou. 

 

Pror. Jahoda 

 Zhodnocení počtu přihlášených uchazečů, zejména bakalářských programů. Na FTOP je 

bohužel mírný pokles v bakalářském studiu, naopak v magisterském došlo k navýšení. 

 17 % studentů 1. ročníku nezískalo ani jeden kredit. 

 23% studentů 1. ročníku získalo 1 -14 kreditů, tj. nepostoupili do LS.  

 Mgr. Janovský a pedagogické oddělení bude analyzovat data a poté se uvidí, zda do budoucna 

nezavést přijímací zkoušky. 

 Proběhlo jednání na NAU, kontroly budou více zaměřeny na pedagogické kompetence 

pedagogů. Škola připravuje další možnosti vzdělávání. 

 

Pror. Vojtěch  

 Deadline pro přihlášky do doktorských studijních programů je 15.4.  Z dosavadních přihlášek 

vyplývá, že počet bude podobný jako loni.  

 Byl vyhlášen Fond Dagmar Procházkové.  

 

Pror. Pospíšil 

 Výroční zpráva VŠCHT je již ve fázi korekcí. Je třeba také zpracovat výroční zprávu FTOP – 

doc. Kubička. 

 S vládou ČR pokračují další jednání o navýšení rozpočtu vysokých škol.   

 

Pror. Rumlová  

 5. 4. školu navštíví polský velvyslanec. Za FTOP doc. Kubička. 

 Uzavřeno 1. kolo výběrů hostování odborníků na VŠCHT. Zřejmě zbydou ještě finanční 

prostředky a bude vyhlášeno 2. kolo.  

 

 

Kvestorka  

 Začíná se pracovat na podkladech pro rozpočet roku 2023. Doufá se ve schválení rozpočtu na 

konci května.  

 

 



 

 

 

Odbory 

 3. 4. proběhlo jednání odborů se zástupci vedení školy. Kritická situace ohledně platů je 

zejména v nižších tarifních třídách.  

 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 25. 4. 2023 

 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Vědecká rada proběhne 24. 5. Pan děkan žádá všechny o účast, je třeba, aby VR byla 

usnášeníschopná.  

 Oslava 70. let vzniku fakulty. Diskuze o tom, jak by měla oslava probíhat. Částečně na 

ústavech, možnost je i spojit oslavu s Nocí vědců VŠCHT? Zřejmě bude menší oslava fakulty 

s pozváním bývalých představitelů a partnerů fakulty. Ústavy si mohou oslavy zařídit ve své 

režii. Na příštím kolegiu očekává pan děkan návrhy na konečnou podobu oslav.  

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Zhodnocení přijímacího řízení pro letošní rok. Počet uchazečů do bakalářského studia na FTOP 

je 150. 

 Prodloužení přijímacího řízení letos nebude, přijímací řízení je již uzavřeno. 

 Do magisterského studia máme 82 přihlášek. Bude nutné mít komise pro přijímací zkoušky 

těch, co nedosáhli 100 kreditů. Komise pro N206 – prof. Kočí a komise pro druhé programy. 

Dr. Bindzar osloví ústavy pro členy do druhé komise po 15. 4., přijímací zkoušky proběhnou 

v druhé půlce května. 

 Je nová smlouva o praxi pro studenty VŠCHT. 

 Společný základ. Nově budou 3 dvojkové předměty. 10 kreditů se může nahradit jinými 

předměty a zároveň je možné nahradit pouze 1 laboratoř. 

 Omezování klimatických změn – neoficiální info, akreditace již byla schválena. Doc. Hlinčík 

navrhuje vytvořit pracovní skupinu pro úpravu předmětů pro nový program a o propagaci 

nového programu.  

 Podle dohody při tvorbě studijních plánů předměty pro studenty z Litvínova mohou být 

vyučovány online. 

 Akreditační spis IMATEC bude muset projít schválením senátem a vědeckou radou. 

 Kolegium děkana, senát fakulty a VR FTOP budou muset projednat závěrečné zprávy garantů. 

Za doktorské studijní programy doc. Hlinčík, bc. a mgr. programy dr. Bindzar. 

 Škola bude řešit kompetence pedagogů. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Řeší se přestupy studentů ze starých akreditací programů doktorského studia. Připravuje se 

výnos rektora.  

 Predátorské časopisy. Je nový seznam, včetně MDPI. Je doporučeno vyhnout se publikování 

v tomto nakladatelství.  

 

doc. Kubička – omluven, Dr. Šmejkalová 

 DoD proběhnout 24. a 25. 11.2023  a 26. a 27. 1. 2024. 

 14. 6. školení BIS, zájemci se mají hlásit doc. Kubičkovi. 

 



 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Doc. Jahoda a pan rektor byli na návštěvě Indie. Indičtí studenti mají velký zájem o praxi. V září 

by mělo přijet cca 10 -15 studentů jako samoplátci, zřejmě bude třeba jim nabídnout nějaké 

„palivářské“ předměty v angličtině.  

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 Diskuze o výuce v Litvínově.  

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Režie Full Cost. Doc. Pohořelý se připojuje k námitkám senátu.  

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Kurzy CŽV, mají se dát do výpočtu výkonů? Prof. Jeníček – spíše by mělo zůstat jak je. 

 

Senát (dr. Váchová) 

 Byl schválen návrh doc. Jelínka jako člena Etické komise. 

 Zvyšují se režie v režimu Full Cost. Senát toto vnímá jako velký problém, prosí pana děkana o 

diskuzi na vyšší úrovni za dorovnání GAČR a TAČR. 

 Počet výtisků závěrečných prací. Senát doporučuje 1 výtisk pro bakalářské práce a 2 pro 

diplomové práce. Dále je třeba zvážit i počet výtisků dizertačních prací. Doporučuje nový výnos 

děkana ohledně počtu výtisků.  

 Senát prosí vyučující, aby připomínali studentům vyplňování anket. Doplnění dr. Bindzara – 

také je žádoucí, aby vyučující reagovali na připomínky studentů. 

 

Doc. Sýkora 

 Letní škola – doc. Sýkora prosí o odpověď.  

 

Ing. Šritrová  

 Na anglickou konferenci je zatím pouze 6 přihlášek, Ing. Šritrová prosím o oslovení doktorandů 

na ústavech, zda nemají o konferenci zájem.  

 Per rollam se schválila nová témata pro příští ak. rok. Pokud jsou vypsána pro konkrétního 

studenta, Ing. Šritrová prosí o jeho přihlášení na téma. 

 Stávající přihlášky do doktorského studia – 12, D201 – 7, D202 – 5. Pokud by došlo k dotazům 

ohledně přihlášek (studenti musí dodat podepsanou přihlášku s vodoznakem „Neplatné“), 

odkazovat přímo na Ing. Šritrovou. Deadine pro přihlášky je do 15.4.  

 

 

Různé 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 25. 4. 2023 ve 14.00 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


